
Já jsem na KSOCP absolvoval v roce 2013 (Bc.) a navazující magisterské studium jsem 

absolvoval v r. 2016, ovšem už na Pedagogické fakultě UK. 

Školský zákon to vyžadoval. 

Nicméně můžu zodpovědně prohlásit, že studium sociální práce mě vybavilo komunikačními 

kompetencemi, které jsem při studiu pedagogiky ani nepotkal. Naučilo mě naslouchat lidem, 

nehrotit profesní (učitelské) konfliktní situace a když se ke mně jako k pedagogovi dostane 

žádost OSPODu o informace, neváhám a umím poskytnout součinnost. 

Velice jsme tehdy ocenili možnost studovat při zaměstnání (kombinované studium tehdy 

vyhovělo "hladu" po sociálních pracovnících, který byl vyvolán některými změnami zákonů). 

Vážím si možnosti nastartovat své vzdělávání pregraduálem právě na KSOCP, poskytlo mi to 

klíč k dalšímu rozvoji. Děkuji. 

Pokud by snad jedním z motivů, proč se někdo snaží zlikvidovat katedru, byla domněnka, že 

kvalifikovaných sociálních pracovníků už je dostatek, není to pravda. 

Já sám sice v oboru sociální práce přímo nepracuji, ale manželka (spolustudující) ano. 

A musím říct, že mít na OSPODu někdy až 140 živých spisů na osobu o tom rovněž vypovídá 

své. 

Lidí v této pomáhající profesi bude stále zapotřebí, zvláště pak v těchto kritických dobách. 

V úctě, 

Mgr. Bc. Rudolf Mastík 
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